
17. september 2012 

Nyt fra E/F Kajkantens bestyrelse                                               

Ejerforening Kajkantens bestyrelse har afholdt ordinært møde onsdag d. 12. september 2012. 

Følgende punkter blev drøftet: 

 Foreningens økonomi er tilfredsstillende. Fælleselforbruget er mindre end budgetteret. 

 Bestyrelsen har behandlet beboerklager over nattelarm. 

 Udbedringen af manglerne på fællesarealerne går langsomt. Et aftalt møde med JM vedr. de 

anmeldte mangler på fællesarealer blev aflyst p.g.a. sygdom hos JM. Nyt møde arrangeres 

snarest.   

 Husordenen for ejendommen blev godkendt d.d. og er nu gældende. Husordenen kan ses på 

hjemmesiden. 

 JM har meddelt, at dørene fra Parkeringskælderen til ejendommen markeres med et bogstav og 

at et husnummer til ejendommen bliver opsat på det kommende skur. Dato for opsætningen af 

skuret kendes p.t. ikke. 

 Den sidste søndag før advent arrangeres et nyt naboarrangement, hvor bestyrelsen tænder 

juletræet og varmer gløgg m.v. 

 JM er blevet spurgt om cykelstativer til kælderen, men svaret var negativt.  

 JM er blevet rykket for de sidste låse og låseplan.  

 Løsninger til navneskilte i opgangene vurderes i øjeblikket. 

 Løsninger til opslagstavler til opgangene vurderes i øjeblikket. 

 Der indhentes i øjeblikket forskellige tilbud på små-projekter, som kan forbedre vores ejendom.  

  

 


